

CLINIQUE
LA PRAIRIE
SWITZERLAND

BADRUTT'S PALACE
ST. MORITZ SWITZERLAND


SNOW POLO
WORLD CUP

CHAMPAGNE
PERRIER-JOUËT

LAND OF FIRE
AZERBAIJAN


WORLD POLO
LEAGUE

THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

St. Moritz
28-29-30 JANUARY 2022

on the frozen lake of St. Moritz


casablanca


St. Moritz
TOP OF THE WORLD

German text see below

Press Release

37th Snow Polo World Cup St. Moritz 2022: Snow Polo World Cup St. Moritz's international appeal continues unabated

St. Moritz, 3 January 2022. Preparations for the Snow Polo World Cup St. Moritz (28–31 January 2022) are in full swing – once again, the legendary tournament is set to become a unique event in a class of its own. Work on the frozen Lake St. Moritz is on track: given the excellent ice quality, preparations for the polo field, 185 by 90 meters in size, started a few days ago, as did the assembly of the infrastructure on the lake weighing a total of 2,600 tons. During the event, the COVID "2G" rule (access limited to individuals vaccinated against or cured of covid-19) applies in all outdoor areas; in all indoor spaces and at all events, the stricter "2G-Plus" rule will apply (vaccinated/cured plus a negative PCR or antigen test). Further information is available on the event website <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tournament-2022/covid-19-rules/>. The web-tv channel Pololine.tv will telecast all the games live to allow viewers not attending the event to follow the matches.

Sponsors, partners and guests of the Snow Polo World Cup St. Moritz are showing as much interest in the 37th edition of the legendary event as before – demand for VIP tickets even exceeds that witnessed in previous years. There is a waiting list for the Gala at the Badrutt's Palace Hotel, which sold out weeks ago. A few VIP and Chukker Club tickets for all tournament days remain; the last available tickets are sold online at <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tickets/> on a first-come-first-serve basis.

The organiser Reto Gaudenzi comments: «We are delighted and very grateful to have once again received so much support from the authorities as well as from our international sponsors, partners, players and guests,» and adds, «we are and will continue to do our utmost to live up to the high expectations and deliver a top-notch – and above all safe – event.»

Preparations are on schedule; the first to arrive are the polo ponies.

Preparations are running according to plan on all levels. Besides preparing the polo field, covering a surface just shy of 17,000 square meters, the See-Infra Ltd, owned by the town of St. Moritz, will put up the entire infrastructure needed for the three-day snow polo tournament attended by some 15,000 spectators: tents, grandstands, a dozen towers and other elevated structures, the security fencing as well as all of the electrical and sanitary installations and the furnishings. The work will be completed in three weeks in close cooperation with mostly local specialist contractors.

In just two weeks, the main protagonists of the tournament – some 120 polo ponies – will be arriving from around Europe, giving them time to acclimatise to the high altitude and get acquainted with the snow, starting with walks and moving on to gentle training sessions. The ponies will also be shod with special



horseshoes that have rubber tubing to funnel the snow out of the back of the shoe and studs to add traction, making sure the ponies have a perfect grip during the matches on the hard-pressed snow.

Six teams with players from nine countries

For the first time, six instead of four teams of the highest calibre will compete in the world's most exclusive high-goal polo tournament on snow at the end of January 2022. The players, such as snow polo pros Valentin Novillo Astrada (ARG), Max Charlton (UK), or Robert Strom (FRA) and local star Tito Gaudenzi (CH), combine to make up nine nationalities. The top Argentine players Guillermo "Sapo" Caset, Isidro Strada, Alejandro Novillo Astrada, and the outstanding US-American polo player Nic Roldan promise to deliver plenty of excitement. 2019 tournament winner and crowd favourite Melissa Ganzi from the USA is here with a first: she and her son Grant will be competing together on team Badrutt's Palace Hotel for one of the most prestigious trophies in polo sport. That is to say, there should be no shortage of thrill and excitement at the tournament.

As ever, admission to the grounds of the Snow Polo World Cup St. Moritz is free.

All of the matches can be viewed live over the internet at www.pololine.tv



Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2022

Team sponsors	Azerbaijan Land of Fire, Badrutt's Palace Hotel, Casablanca, Clinique La Prairie, Champagne Perrier-Jouët, and World Polo League
Official outfitter	Casablanca
Trophy sponsors	Casablanca, CentraLab, Clinique La Prairie, Flexjet, and St. Moritz
Helmet sponsor	Flexjet
Official hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne, Grace Hotels
Official partner hotel in Zürich	Hotel Schweizerhof
Official restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, CHE CHA, El Paradiso, HATO
Trophy sponsos	Clinique La Prairie, St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Chopard
Sponsors	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, UBV Lanz AG, Sprüngli, Azerbaijan Land of Fire, Doppelleu Boxer, Trois Pommes, Flexjet (helmet sponsor)

VIP catering	Badrutt's Palace Hotel
Official car	Kessel/Maserati
Official suppliers	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Sprüngli, Doppelleu Boxer, Cigar Must, Villa Sandi
Official travel agency	ONE Luxury
Official medical partner	Klinik Gut
Official lab partner	CentralLab
Exhibitors	Casablanca, Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Lagalene Milano, Villa Sandi
Public catering	Badrutt's Palace Hotel & local partners
Supporters	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Official affiliated club	Polo Park & Country Club Zürich
Official magazines	The Polo Magazine, Polo Times
Official TV partner	Pololine.tv
Media partners	Weltwoche, The Polo Magazine, The Luxury Report, Pololine, Polo International, Polo Quarterly, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo Luxury & Country Life Magazine, La Bocha, good style mag, ClassHorseTV, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Polo Lady Magazine, Bespoke Magazine, Excellence Magazine Luxury

Snow Polo and the Evviva Polo St. Moritz Ltd

1985 saw the first-ever polo competition and St. Moritz staging this world premiere. The Snow Polo World Cup has reigned over the last weekend in January in St. Moritz ever since. In 2014, leading exponents of snow polo in Switzerland founded Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the town of St. Moritz, thus securing a sustained continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto Gaudenzi (Vice-president and CEO), Arndt Küchel, and Andy Bihrer. Dr Thomas Rinderknecht and Peter A. C. Blum are on the Advisory Board; Jürg Reinger is the Managing Director. A well-rehearsed team of local hotels, businesses, and experts, the town of St. Moritz and its See Infra Ltd is working hand in hand with the organisers to carry out the tournament. For more information, visit www.snowpolo-stmoritz.com.

Notice to the media

Online accreditation for the 2022 tournament is open. Please sign up at www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation

Media office Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz Ltd

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com

Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com



Medienmitteilung

37. Snow Polo World Cup St. Moritz 2022: Ungebrochen grosses internationales Interesse am Snow Polo World Cup St. Moritz

St. Moritz, 3. Januar 2022. **Die Planungen für den Snow Polo World Cup St. Moritz (28. -31. Januar 2022) laufen auf Hochtouren – das legendäre Turnier verspricht in diesem Jahr wiederum ein Top-Event der Extraklasse zu werden. Und auch die Vorbereitungen auf dem gefrorenen St. Moritzer See sind im Zeitplan: Aufgrund der guten Eisqualität konnte vor einigen Tagen bereits damit begonnen werden, das 185 x 90 Meter grosse Polofeld vorzubereiten und die umfangreiche, rund 2'600 Tonnen schwere Infrastruktur aufzubauen. Im gesamten Aussenbereich kommt während des Events die Covid 2G-Regelung zur Anwendung, in allen Innenbereichen und während offiziellen Events gilt 2G-Plus. Weitere Informationen sind über die Website unter <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tournament-2022/covid-19-rules/> abrufbar. Für diejenigen, die nicht vor Ort sein können, überträgt der Internetsender Pololine.tv in sämtliche Spiele live als Webcast ins Internet.**

Das Interesse am 37. Snow Polo World Cup St. Moritz von Sponsoren, Partner und Gästen ist ungebrochen hoch, die Nachfrage nach VIP-Arrangements sogar klar höher als in den vergangenen Jahren. So ist der Galaabend im Badrutt's Palace bereits seit längerem ausgebucht, es besteht eine Warteliste. Wenige VIP- und Chukker-Club-Tickets sind momentan noch für alle Tage erhältlich und können direkt via <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tickets/> gebucht werden – first come, first served.

Organisator Reto Gaudenzi erklärt: «Wir sind sehr dankbar und glücklich, dass wir auch in diesem Jahr so viel Unterstützung von offizieller Seite sowie von unseren internationalen Sponsoren, Partnern, Spielern und Gästen erhalten.» Weiter führt er aus: «Wir geben alles, um den hohen Erwartungen gerecht zu werden und wiederum ein hochkarätiges – und dieses Mal vor allem sicheres – Top-Event zur organisieren und durchzuführen.»

Vorbereitungen laufen nach Plan, als erstes reisen die Poloponys an

Die Vorbereitungsarbeiten laufen auf allen Ebenen nach Zeitplan. In den kommenden drei Wochen werden von der gemeindeeigenen See-Infra AG nicht nur das knapp 17'000 Quadratmeter grosse Polofeld präpariert, sie erstellt mit spezialisierten Unternehmen – davon viele aus der Region – auch Zeltbauten, Tribünen, rund ein Dutzend Türme und Podeste sowie alle nötigen Absperrungen. Hinzu kommen die technischen Anlagen und Inneneinrichtungen, welche für ein dreitägiges Snow Polo-Turnier mit über 15'000 Zuschauern benötigt werden.

Als erstes reisen bereits in zwei Wochen mit den rund 120 Polo Ponies die wichtigsten Hauptakteure des Turniers aus verschiedenen europäischen Ländern an. Sie können sich bis zum Turnier perfekt akklimatisieren und sich bei ersten Spaziergängen und leichten Trainings an den Schnee gewöhnen. Parallel dazu werden die Polo Ponys mit speziellen Eisen und «Huf-Grip» aus Gummi beschlagen,



damit sie während ihren Einsätzen perfekten Halt auf der rund 15cm dicken, gewalzten Schneeunterlage finden.

Sechs Teams mit Spielern aus neun Nationen

Zum ersten Mal nehmen Ende Januar 2022 nicht vier, sondern sechs hochkarätige Teams am weltweit exklusivsten High Goal Poloturnier auf Schnee teil. Die Spieler, darunter Snow Polo Profis wie Valentin Novillo Astrada (ARG), Max Charlton (UK), Robert Strom (FRA) oder Lokalmatador Tito Gaudenzi (CH) kommen aus insgesamt neun Nationen. Für Spektakel werden sicher auch Topspieler wie Guillermo „Sapo“ Caset, Isidro Strada, Alejandro Novillo Astrada (alle ARG) und der amerikanische Star Nic Roldan sorgen. Ein Novum wird es für die Amerikanerin Melissa Ganzi, Publikumsliebbling und Siegerin des Turniers im 2019, geben: Sie wird zum ersten Mal zusammen mit ihrem Sohn Grant für das Team Badrutt's Palace um den Sieg einer der prestigeträchtigsten Trophäen im Polosport spielen. Für Spannung und Nervenkitzel ist also gesorgt! Wie bisher bleibt der Eintritt zum St. Moritz Snow Polo World Cup auch weiterhin traditionell für alle Zuschauer frei.

Alle Partien können auf www.pololine.tv via Internet Live Stream geschaut werden.



Sponsoren und Partner des Snow Polo World Cup St. Moritz 2022

Team Sponsoren	Azerbaijan Land of Fire, Badrutt's Palace Hotel, Casablanca, Clinique La Prairie, Champagne Perrier-Jouët und World Polo League
Offizieller Ausrüster	Casablanca
Trophy Sponsoren	Casablanca, CentraLab, Clinique La Prairie, Flexjet und St. Moritz
Helm Sponsor	Flexjet
Offizielle Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne, Grace Hotels
Offizielles Partner-Hotel Zürich	Hotel Schweizerhof
Offizielle Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, CHE CHA, El Paradiso, HATO
Trophy Sponsoren	Clinique La Prairie, St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Chopard
Sponsoren	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, UBV Lanz AG, Sprüngli, Azerbaijan Land of Fire, Doppelleu Boxer, Trois Pommes, Kessel, Flexjet (Helmsponsor)
VIP Catering	Badrutt's Palace

Official Car	Kessel/Maserati
Offizielle Lieferanten	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Sprüngli, Doppelleu Boxer, Cigar Must, Villa Sandi
Offizielle Reiseagentur	ONE Luxury
Medical Partner	Klinik Gut
Official Lab Partner	CentraLab
Aussteller	Casablanca, Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Lagalene Milano, Villa Sandi
Publikums-Catering	Badrutt's Palace Hotel & lokale Partner
Supporter	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Official Affiliated Club	Polo Park & Country Club Zürich
Offizielle Magazine	The Polo Magazine, Polo Times
Offizieller TV Partner	Pololine.tv
Media partners	Weltwoche, The Polo Magazine, The Luxury Report, Pololine, Polo International, Polo Quarterly, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo Luxury & Country Life Magazine, La Bocha, good style mag, ClassHorseTV, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Polo Lady Magazine, Bespoke Magazine, Excellence Magazine Luxury

Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG

Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Vizepräsident und CEO), Arndt Küchel und Andy Bihrer. Mitglieder des Advisory Board sind Dr. Thomas Rinderknecht und Peter A. C. Blum, Managing Director ist Jürg Reinger. Durchgeführt wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team aus lokalen Hotels, Unternehmen und Fachspezialisten, der Gemeinde und ihrer See Infra AG. Weitere Infos unter www.snowpolo-stmoritz.com

Hinweis an die Medienschaffenden

Die Online-Akkreditierung für das Turnier 2022 ist geöffnet. Registrieren Sie sich bitte unter www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation

Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz AG

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com

Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com